
Z Á P I S N I C A

z  32.  zasadnutia obecného zastupiteľstva  v  Joviciach

konaného   dňa   09.05. 2022

Prítomní :                     Ildikó Lukacsová -  starostka obce

Poslanci :     Ing. Andrea Albertová ,Tibor Albert,  Vlastimil  Demjan, Ján Gebe,
   Martin Dobos, Ing. Štefan Tisza

Neprítomní:                 František Barci

Ďalší prítomní :           Helena Tóthová zamestnankyňa  

Verejnosť:      Ing.Zagiba Štefan, Olexák Jozef st., Olexák Jozef ml.

PROGRAM:      

1.  Otvorenie, schválenie programu
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4.  Žiadosť o územnoplánovaciu informáciu – Zmluva o spolupráci ( p. Zagiba     

   a manželka)
          5.  Žiadosť o prenajatie priestorov – MaxPower s.r.o., Vŕbová 218, Jovice
          6.  Prevod nehnuteľnosti  pozemku p.č. 149/2 a 209/13 v k.ú. Jovice  pre Adriana 

   Alberta, bytom Zakarpatská 1, Rožňava - schválenie
          7.  Rekonštrukcia fasády na budove Materskej školy Jovice -   správa
          8.  Májová  vatra  - organizačné pokyny
          9.  Referát starostky
         10. Rôzne 
         11. Záver

1.  Otvorenie , schválenie programu

Zasadnutia   obecného zastupiteľstva otvorila a viedla pani Ildikó Lukacsová starostka  obce.  
Na začiatku privítala poslancov obecného zastupiteľstva  a ostatných  prítomných. Starostka 
obce  konštatovala, že  poslanci na zasadnutie boli pozvaní písomne a včas. Z celkového 
počtu 7 poslancov boli  6 prítomní , 1 neprítomný  poslanec František Barci bez 
ospravedlnenia.  Obecné zastupiteľstvo bolo spôsobilé rokovať a uznášať sa.

Starostka obce  prítomných oboznámila s návrhom programu zasadnutia.

K návrhu neboli vznesené žiadne pripomienky.



Uznesenie č.  218/2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  schvaľuje  návrhu programu zasadnutia tak ako to bol
zverejnený a uvedený na pozvánkach:   

1.  Otvorenie, schválenie programu
2.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice  
3.  Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia
4.  Žiadosť o územnoplánovaciu informáciu – Zmluva o spolupráci ( p. Zagiba 
     a manželka)

         5.  Žiadosť o prenajatie priestorov – MaxPower s.r.o., Vŕbová 218, Jovice 
         6   Prevod nehnuteľnosti  pozemku p.č. 149/2 a 209/13 v k.ú. Jovice  pre Adriana 
               Alberta, bytom 
               Zakarpatská 1, Rožňava - schválenie
         7.   Rekonštrukcia fasády na budove Materskej školy Jovice -   správa
         8.   Májová  vatra  - organizačné pokyny
         9.   Referát starostky
        10.  Rôzne 
        11.  Záver
         

Hlasovanie:  

Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

2.  Určenie  zapisovateľa a overovateľov zápisnice

Následne určila zapisovateľku  Helenu Tóthovú. Za overovateľov zápisnice navrhla Jána 
Gebeho   a   Ing.Štefana  Tiszu.

Uznesenie č.  219 / 2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  za overovateľov zápisnice zvolilo Jána  Gebeho a 
Ing. Štefana Tisza.

Hlasovanie:  



Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

3.    Kontrola plnenia uznesení z predchádzajúceho zasadnutia

V diskusnom  príspevku starostka obce predložila plnenie uznesení od č. 210 až 217/2022. 
Obecné zastupiteľstvo  berie na vedomie kontrolu plnenia uznesení z posledného zasadnutia 
obecného zastupiteľstva v Joviciach dňa 06.04.2022. 

Uznesenie č.  220 /2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice v súlade §11 ods. 4 zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom
zriadení v z.n.p. berie na vedomie správu  o kontrole  plnenia  uznesení č. 210 -  217 /2022
zo dňa  06.04.2022 
   

Hlasovanie:  

Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

4 .Žiadosť o územnoplánovaciu informáciu – Zmluva o spolupráci (p.Zagiba a         
manželka)

Starostka obce  - Štefan Zagiba a manželka  Mária Zagibová v zastúpení plnej moci Jaroslavu 
Šišolákovú podali Žiadosť o územnoplánovaciu informáciu, či parcely C-KN č.994/2, 995 a 
996 sú vhodné na zastavanie a vymedzenie na tento účel plánom zóny obce Jovice. V 
minulosti v r. 2011 Štefan Zagiba k týmto parcelám  už žiadal vyjadrenie k urbanistickej štúdii



„Obytná zóna Pustatina“ z  hľadiska územného plánovania. Obec zo dňa 10.08.2011 vydala  
vyjadrenie, že nemá  námietky k štúdiu z hľadiska územného plánovania. Pracovný materiál  
o tejto záležitosti vám bolo domov doručené na preštudovanie.

Poprosím  Štefana Zagibu, aby nás bližšie informoval o jeho pláne.

Štefan Zagiba – pri Puste chcel by som vybaviť stavebné pozemky. Ako vidíte na výkrese, 
návrh parcelácie bolo vypracované v roku 2010. Vtedy som  k tomu vybavil všetky  potrebné 
stanoviska jedine na parcelu č. 994/2 , čo je majetkom Slovenského pozemkového fondu, som
nemohol. Ich stanovisko prišlo v pozde.  Pani Šišoláková , pracovníčka kancelárie 
usporiadania vlastníckych vzťahov v oblasti nehnuteľnosti, navrhla aby sa urobila Zmluva o 
spolupráci medzi obcou a Štefanom Zagibom a manželkou na realizáciu  spevnenej plochy na 
parc. č. 994/2, orná pôda vedená na LV č. 1218 vo vlastníctve SR , ktorá bude tvoriť súčasť 
miestnej komunikácie nachádzajúcej sa na parcele č. 993 vedenej na LV č. 1196 vo 
vlastníctve obce  a bude slúžiť aj ako prístup na susedné pozemky parcely č. 995 a996. 

Všetky práce by som zabezpečoval ja a  pre obec by previedol stavbu - spevnenú plochu po 
jej realizácii do vlastníctva obce Jovice. Ja potrebujem od vás súhlas aby bolo možné také 
riešenie.

Starostka obce –  Tento týždeň v stredu bude podpísaná zmluva na spoločný obecný úrad v 
Betliari a p.Šmelková bude naša nová stavebníčka .  Obsah tejto Zmluvy o spolupráci je 
potrebné prekonzultovať  so stavebným úradom a kontrolór musí návrh preštudovať.    SPF 
môže uzatvoriť zmluvu o bezodplatnom prevode   na pozemky vo vlastníctve štátu podľa § 34
ods.9 a ods.13 zákona č.330/1991 Zb. v z.n.p. v prípade ,že majú byť umiestnené 
verejnoprospešné stavby , ktorých stavebníkom bude obec. Obec pri podaní žiadosti musí 
predložiť právoplatné územné rozhodnutie  o umiestnení stavby, z toho vyplýva , že 
stavebníkom musí byť obec  a nemôže byť  Štefan Zagiba a manželka Mária  ako je  to 
uvedené v zmluve.  

Albert T. - je to ten istý prípad ako pri môjmu synovi .

Starostka-  nie . Obec nemá platný územný plán z toho vyplýva , že nemôžeme vydať 
územnoplánovaciu informáciu , ale v zmysle zákona o obecnom zriadení o predloženom 
zámere môžeme hlasovať. Pri ihrisku riešime komunikáciu a tu na ulici Okružnej by sme mali
vyriešiť vlastnícke vzťahy medzi SPF a obec. V prípade keď   Štefan Zagiba by začal 
realizáciou spomínaného zámeru už by mal  zabezpečený prístup k novovytvoreným 
parcelám. Parcela č. 994/2 ostane ako verejný zeleň s tým , že by to slúžil na vytvorenie 
vjazdov.  

Tisza Š. - nemám nič proti zámeru.

Demjan V. -  miestna komunikácia tam  existuje ,  aj kanalizačná vetva je funkčná  len tie 
vstupy treba doriešiť, proti zámeru nemám žiadne námietky. 

Starostka- navrhujem Zmluvu o spolupráci odložiť na ďalšie zasadnutie, kým Ing. Šmelková 
a náš kontrolór to obsahovo   skontrolujú   v zmysle platných  zákonov.  Starostka predložila 
návrh uznesení. 

Uznesenie č.  221 /2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice po:



A/  nemôže vydať územnoplánovaciu informáciu vzhľadom na to , že obec nemá spracovaný 
platný  Územný   plán 
B/   v zmysle § 4 ods.3 písm. d) zákona č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 
neskorších predpisov  s predloženým zámerom / plánovanou výstavbou rodinných domov 
súhlasí 
C/   postupuje  podanie Štefana Zagibu a Márie Zagibovej doručenej  dňa 21.4.2022 vo veci 
Žiadosti   o územnoplánovaciu informáciu, stavebnému úradu Obce Jovice na vypracovanie 
stanoviska podľa § 140b stavebného zákona.

Hlasovanie:  

Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri hlasovaní : 1 František Barci

5. Žiadosť o prenajatie priestorov – MaxPower s.r.o., Vŕbová 218, Jovice

   Starostka obce prečítala žiadosť od firmy MaxPower  s.r.o.Jovice, na dlhodobé prenajatie 
priestorov v budove na obecnom ihrisku, konkrétne priestory na poschodí. V prenajatých 
priestorov by chceli prevádzkovať krajčírsku dielňu a uskladnenie potrebného materiálu pri 
krajčírstve ako sú látky, nite a vyrobený tovar. Je prítomný aj konateľ spoločnosti Jozef 
Olexák ml. 

- Jozef Olexák  ml –  Prevádzku mám v Čechách a chcel by som to presťahovať na 
Slovensko, preto som tu podal žiadosť na prenájom priestorov. Šijeme odevy , 
pracujeme s 10 šijacím strojom, a do budúcna plánujem  vytvoriť si nové pracovné 
miesta pre miestnych obyvateľov. 

- Martin Dobos – strecha na budove  ihriska je v zlom stave. Vyše 20 rokov to nebolo 
natierané, fasáda budovy v roku 2011 bolo prestriekané. Aj vnútorné miestnosti treba 
dať do poriadku, opraviť čo nefunguje.

- Ing. Štefan Tisza –treba určiť  podmienky na uzatvorenie zmluvy
- Vlastimil Demjan –podľa mňa opravy by sa odpočítali od výšky nájmu 

Starostka obce -  prvým krokom je zverejnenie zámeru nájmu majetku obce. Po uplynutí  15
dňovej lehoty od zverejnenia zámeru nájomná zmluva bude predložená na schválenie a potom
nasleduje podpísanie schválenej zmluvy  cca 30 dní. Zámer musí obsahovať predmet nájmu,
výmer prenajatých priestorov  spolu alebo podľa miestnosti , doba nájmu, a výšku nájomného
ročné alebo mesačné.
Tibor Albert -  je to obecný majetok , prečo by sme nemohli teraz o tom rozhodnúť, priestory
obec nevyužíva mali by sme  z toho príjem.



Starostka  obce  -   Musíme  riadiť  podľa   zákona  č.  138/1991 Zb.  o majetku  obcí  v z.n..p.
v zmysle § 9a ods.9 písm.c).  
Jozef Olexák ml. -   mám tomu rozumieť , že dneska o tom nebudete hlasovať a nájom nebude
ešte platný .  Materiál by som mal  previezť koncom mája alebo na začiatku júna. 
Starostka obce -  na základe nekompletnej žiadosti ( chýbajú podklady a informácie )  a z dô-
vodu , že hlavný kontrolór je práceneschopný  zámer nie je vypracovaný. 
Ing. Štefan Tisza -   navrhujem, aby žiadateľ doplnil chýbajúce informácie, predložil postup a
spôsob  technického prispôsobenia poschodia budovy na priestory vhodné na krajčírsku výro-
bu.  
Starostka obce -   priestory musíme vypratať a pripraviť na odovzdanie.  Žiadateľa písomne
vyzveme na doplnenie a na nasledujúcom zasadnutí predložíme návrh zámeru nájmu majetku
obce.  Tento bod odročíme na nasledujúce zasadnutie obecného zastupiteľstva.   

6.  Prevod nehnuteľnosti  pozemku p.č. 149/2 a 209/13 v k.ú. Jovice  pre Adriana          
Alberta, bytom Zakarpatská 1, Rožňava – schválenie

Zámer odpredaja CKN parcely č. 209/13 zastavaná plocha a nádvoria  o výmere 29 m2  na LV
č.415 a CKN  parc. č. 149/2 záhrada o výmere 390 m2 na LV č. 1021 z dôvodu hodného
osobitného zreteľa  bola schválená na predchádzajúcom zasadnutí dňa 6.4.2022 a  cena je
stanovená na sumu 1 eur/m2  čo je vo výške 419.-€ 
Starostka obce dala hlasovať za prevod uvedenej nehnuteľnosti.

 Uznesenie č.  222 /2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  schvaľuje  na základe  § 9a ods.8 písm. e)  zákona č.
138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov prevod nehnuteľného majetku vo
výlučnom vlastníctve obce Jovice,  a to:

pozemok v registri CKN  parc. číslo  - 149/2, druh pozemku záhrada o výmere 390 m2,
zapísaný na liste vlastníctva č. 1021 vedenom Okresným úradom Rožňava, Katastrálny odbor,
okres Rožňava, obec Jovice, katastrálne územie Jovice

pozemok  v registri  CKN   parc.  číslo   -  209/13,  druh  pozemku  zastavaná  plocha
a nádvorie  o výmere 
29  m2,  zapísaný  na  liste  vlastníctva  č.  1021  vedenom  Okresným  úradom  Rožňava,
Katastrálny odbor, okres Rožňava, obec Jovice, katastrálne územie Jovice

 v prospech kupujúceho Adrián Albert, Zakarpatská 1870/1, 048 01 Rožňava  v hodnote 1,- € /
m2 ( čo predstavuje sumu 419,- €).
Za dôvody hodné osobitného zreteľa Obec Jovice považuje,  že v danom prípade sa Obec
Jovice snaží o majetkovoprávne vysporiadanie dlhodobého užívania pozemkov, ktoré nie sú



obcou využívané. Pozemky sú oplotené k pozemkom vo vlastníctve budúceho nadobúdateľa,
ktorý sa pozemky upravil, uspôsobil na užívanie a užíva v dobrej viere.
Zámer Obce Jovice o prevode nehnuteľného majetku z dôvodu hodného osobitného zreteľa
v súlade s § 9a ods.8 písm. e) zákona č.  138/1994 Zb. o majetku obcí v znení neskorších
predpisov bol zverejnený dňa 19.4.2022
Prevod nehnuteľnosti bol schválený  3/5 väčšinou všetkých poslancov.

Hlasovanie:  

Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

7. Rekonštrukcia fasády na budove Materskej školy Jovice -   správa
    
   Starostka informovala prítomných, že  rekonštrukčné práce na fasáde MŠ sa začalo 20 aprí-
la.  Na zadnej  stene  budovy sme museli  rúru  plynového  vedenia  vymeniť  pre  nedostatok
miesta pre novú fasádu. Po odstránení starej omietky sme zistili, že  vonkajšie elektrické ve-
denie je vo veľmi zlom stave. Zavolala som odborníka  Ing. Petra Bulíka a po kontrole sme
konštatovali, že elektrické vedenie nevyhovuje  normám a riziko by bola nahodiť novú omiet-
ku. Rôzne typy káble boli spojené a neodborne. Na bleskozvode tak isto sme našli chybu.
Dala som vypracovať rozpočet na NN prípojku , na elektroinštaláciu a na bleskozvod.  Kom-
plet cena vyšla na 8 293 ,- €  spolu s revíznou správou.  
Martin Dobos – ja osobne súhlasím , staré káble len tak boli pod omietkou žiadne izolácie , 
krabice krížom krážom spájané. Je to potrebné dať do poriadku , kým nezačneme novou 
fasádou.  Ďalej informoval poslancov, že injektovanie na budove  MŠ v roku  bolo 
nedostačujúce, nezabralo vlhkosť, preto sa to opakovalo vo väčšom množstve aj teraz. 
Starostka obce dala  hlasovať za cenovú ponuku na elektroinštalačné práce cez zhotoviteľa
Ing. Peter Bulik. 

Uznesenie č.  223 /2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice súhlasí  s vykonaním opravy a udržiavacích  prác  pred
rekonštrukciou fasády na budove  Materskej školy  v rozsahu : NN prípojka, elektroinštalácia
a bleskozvod  v hodnote  8 293,19 Eur cez zhotoviteľa Ing. Peter Bulik. 
Hlasovanie:  



Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

8.   Májová  vatra  - organizačné pokyny

Starostka obce  - ako viete Májovú vatru budeme mať 14.5.2022. Ja som pozvala aj jednu 
hudobnú skupinu z Rožňavy, volá sa to THE  ROADS. Elektriku a svetlo bude zabezpečené 
z budovy ČOV.  Robíme aj  spoločnú opekačku   zabezpečíme  slaninu, klobásu, 
cibuľu, chlieb a čapované pivo.
Ing. Štefan Tisza- ako som to už spomínal, mali by sme urobiť aj Pasovanie za Jovičana 
nových občanov obce, ktorí sem prišli bývať ja to pripravím. 

Uznesenie č.  224 /2022

Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice súhlasí  usporiadaním podujatia „Májová vatra“ dňa 14.
mája 2022 na verejnom priestranstve pri potoku Čremošná.   

Hlasovanie:  

Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

 9.  Referát starostky



- Na  oslavu výročie obce som objednala banner, ktorý  vyložíme na tabuľu  začiatkom 
  dediny.
- Projekt  na dopravné značenie došlo od p.Béreša. Mám už aj stanovisko dopravného    
   inšpektoráta. Teraz musí vyjadriť ešte aj Správa ciest KSK  a potom , už podám žiadosť na 
   Okresný úrad odbor CDaPK. 
- Dostali sme návrh na uzavretie zmluvy na prenájom poľnohospodárskych pozemkov od 
   Ladislava Katonu, SHR sídlo Krásnohorské Podhradie. Naše pozemky sú v prenájme v 
  spoločnosi CORPORA  a.s.  a  AGROslužby  a.s. 
Ing. Štefan Tisza  - ak nemáme pohľadávky za prenájom voči týmto spoločnostiam, podľa  
mňa nie je dôvod zmeniť nájomcu.
Starostka obce   požiadala poslancov,  aby  hlasovali o predložený návrh od Ladislava Katonu
SHR.  

Uznesenie č.  225 /2022

Obecné  zastupiteľstvo  Obce  Jovice zamieta   návrh  na  uzavretie  zmluvy  o nájme
poľnohospodárskych pozemkov  od  Ladislava Katonu, SHR so  sídlom Banícka 285, 049 41
Krásnohorské Podhradie, IČO:  53022319.  

Hlasovanie:  

Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

- Ďalej starostka informovala, že dostali sme Návrh dohody od 1.6.2022 na pristúpenie 
do Spoločného obecného úradu v Betliari, a tým pádom dňa 31.5.2022 u nás 
Ing.Walentinovej končí pracovný pomer. Starostka dala hlasovať za podpísanie tohto 
návrhu.

Uznesenie č.  226 /2022



Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice poveruje starostku obce podpísať Dohodu o pristúpení 
zmluvných strán k Zmluve o zriadení Spoločného obecného úradu v Betliari zo dňa 1.6.2020.

Hlasovanie:  
Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 

Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,
Proti:  0

Zdržali sa: 0

Nehlasovali: 0

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

- mala som osobné stretnutie s riaditeľom VVS  ohľadom likvidácie odpadu z ČOV  tekutého 
kalu.  Dostala som sľub , že budeme môcť uzatvoriť zmluvu na likvidáciu len musím 
predložiť písomný žiadosť a priložiť rozbor tekutého kalu. 
- tento týždeň prebieha zápis do MŠ, pozvali sme potenciálnych rodičov z obce , ktorí by 
mohli svoje deti zapísať do našej MŠ od 1. septembra. Počet týchto detí pohybuje v počte do 
8. 
- neplatiči z OB č.225 zatiaľ  neboli zaplatiť  dlžnú sumu za nájomné, termín je do 31.5.2022
- zájazd do Hollókő / Veľkonočná sobota/  bol úspešný
- cez ÚPSVaR pokračuje aktivačná činnosť na dobu od 1.6.2022  do 30.11.2022 
 

10. Rôzne 

-  Žiadosť o odkúpenie pozemku – G. Grecmacher

Starostka obce  -  Gabriel Grecmacher, bytom Jovice 34/38  podal dnes opätovne  žiadosť 
o odkúpenie pozemku vo vlastníctve obce Jovice v k.ú.Jovice  KNC parc.č. 1134 trvalý 
trávnatý porast. Pán Grecmacher je vlastníkom susednej parcely č.615 a píše že  v blízkej 
budúcnosti plánuje tu postaviť rodinný dom. Nakoľko on obidve parcely udržiava a užíva 
preto by chcel vysporiadať vlastnícke vzťahy.
Ing.Štefan Tisza -  ja aj na predchádzajúcom zasadnutí som hlasoval nemám námietky.
Tibor Albert – minule som sa zdržal z dôvodu , že tam bol aj pozemok parcela č. 1133.
Ten pozemok chcel odkúpiť aj p. Pogány minulý rok a vtedy sme to zamietli.  Predajom 
parc.č. 1134 už súhlasím.  
Vlastimil Demjan – ja nemám námietky
Starostka obce prečítala uznesenie a dala hlasovať.

Uznesenie č.  227 /2022



Obecné zastupiteľstvo Obce Jovice  schvaľuje  zámer predaja ako prípad hodný osobitného
zreteľa  ,  v zmysle  §  9a  ods.  8  písm.  e)  zákona  Č.  138/1991  Zb.  o majetku  obcí  v znení
neskorších  predpisov  a to   CKN   parcelu  č.1134  vedenú  ako  trvalý  trávnatý  porast
z vlastníctva obce Jovice  pre kupujúceho – Gabriel  Grecmacher,  rod.  Grecmacher bytom
Hlavná 34/38, 049 45 Jovice do jeho vlastníctva za dohodnutú cenu 1241,- €
 t.j. 1,- €/m2.
Nehnuteľnosť je vedená Katastrálnym odborom Okresného úradu v Rožňave na LV č. 1196
pre Obec Jovice, katastrálne územie Jovice. Parcela je na katastrálnej mape vedená v registri
„C“.
Prípad  hodný  osobitného  zreteľa  spočíva  v tom,  že  pozemok  susedí  s pozemkom  vo
vlastníctve budúceho  nadobúdateľa, ktorý sa pozemky upravil, uspôsobil na užívanie a užíva
v dobrej  miere.  Pozemok  pre  obec  je  neupotrebiteľný.  Ďalej  ukladá  Obecnému  úradu
v Joviciach  zverejniť  zámer  predaja  obecného majetku na úradnej  tabuli  a na internetovej
stránke www.obecjovice.sk.
Uznesenie bolo schválené  viac ako 3/5 väčšinou všetkých poslancov.

 
Hlasovanie:  

Za: 6 Ing. Andrea Albertová, Tibor Albert, Vlastimil Demjan, 
Martin Dobos, Ján Gebe, Ing. Štefan Tisza,

Proti:

Zdržali sa:

Nehlasovali:

Neprítomní pri 
hlasovaní :

1 František Barci

11.  Záver

Zasadnutie ukončila a prítomným  poďakovala za účasť Ildikó Lukacsová, starostka obce.

Ildikó Lukacsová                                  Overovatelia                           Podpis
starostka  obce

...................................                           Ján Gebe                         ……………………

  Štefan Tisza Ing.                   ...........................….

V Joviciach dňa :.13.5.2022
Zapísala: Helena Tóthová


